
Minnesanteckningar 2023-09-09 

Medlemsmöte: Goldwing Club-Skåne 

Plats: Ivö Camping 

1. Mötet öppnas,  DO Jimmi Tingtedt öppnade mötet och 

hälsar alla välkomna. 

2. Dagordning, Dagorningen godkändes med tillägg om vad vi diskuterade på 

vårt styrelsemöte 

3. Föregående minnesanteckningar, Jimmi föredrog föregående mötets 

protokoll. 

4. Godkännande för korttagning, Godkändes 

5. Ekonomi, Just nu på kontot, 57 132,47. Carita bad om att få redovisa 

Miniträffen på nästa möte. Vi har tröjor o flaggor som är betalda som vi kan 

tjäna lite pengar på!  

6. Information från Huvudstyrelsen, Det pratades om för o nackdelar Memlist, 

man undrar varför man inte får se alla medlemmar utan att man får skicka 

in o fråga om man kan få det utskrivit, tex vid stora träffar o dyl. Nationella 

träffen var färdig redovisad o det blev ca 3500 tusen till huvudstyrelsen. 

Vilsta var inte färdigt, de väntade fortfarande på lite fakturor. Det har 

skänkts 3-4 tavlor från Ukraina som skall auktioneras ut på Nästa Nationella 

träff. Annika har också varit i Tingsrätten angående GWCS. Det blev en 

förlikning där GWCS blev skyldiga 10 000:- o därmed får använda ordet  

GWCS igen. Styrelsen har gått vidare o ansökt på 3 ställe i PRV.  

7. Julbord, Det har kommit in ett par olika förslag som Caj o Jimmi satt ihop o 

det mailas ut till alla medlemmar som kommer att rösta på olika förslag, 

Tura HB/HÖ 440:-/person o 64 kr i Biljettpris. Skillinge, Hurva gästis 700:-

/person o där finns 8 platser för övernattning. Scandic Berga som Fredric 

skulle kolla upp priser på.  

8. Höstrunda, 1/10 Höstrunda o nästa möte. Startar hemma hos Carita o 

Tommy. Vi börjar med möte o därefter runda som avslutas på Hardys. 

Tommy o Bosse lägger rundan! 

9. Förslag till Valberedning i Skåne 2 st. Kom gärna in med förslag. Hittills inga 

förslag inkomna.  

10. Medlemmar,  141 i skåne o 719 i Sverige 

11. Nästa medlemsmöte 1/10 i samband med Höstrunda hos Tommy o Carita. o 

nästa 5/11 ev på Rönnås 

 

 



 

12.  Information om Styrelsemöte hemma hos Carita den 1/9. Vi har beslutat att 

vi skall ha brainstorming möte om träffar och allt som skall göras i vår 

förening. Vi behöver fixa så att alla vet vad som skall göras så att inte allt 

hänger på 1 person. Vi bjuder därför in en hel del till Harlösa Byahus 

fredagen den 20/10 kl 18.00. Vi kommer bjuda på lite mat denna kväll.  

13. Övrigt,  

14. Mötet avslutas.     Do Jimmi Tingstedt tackar för förtroendet och 

avslutar mötet. 

 

Vid Protokoll   Distriktsombud 

Carita Nilsson   Jimmi Tingstedt 

 

 

 

Närvarnade på mötet, se lista som skickades runt.  

 


